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Abstract (en)
An intake silencer (10) with a housing (2) defining a silencing chamber is designed with two diffusers (8) and (9) of different sizes. Each of the
diffusers (8) and (9) is fitted with a shut-off device (11, 12) which can be controlled as a function of the operating point. At lower combustion engine
speeds the shut-off device (11) of the diffuser (8) with a smaller flow cross-section is opened whereas the shut-off device (12) of the diffuser (9) with
a large flow cross-section is closed. At higher speeds the diffusers (8) and (9) are switched to the opposite settings.

Abstract (de)
Ein Ansauggeräuschdämpfer (10) mit einem eine Dämpfungskammer begrenzenden Gehäuse (2) ist mit zwei unterschiedlich großen Diffusoren (8)
und (9) ausgebildet. Jeder der Diffusoren (8) und (9) ist mit einem betriebspunktabhängig steuerbaren Absperrorgan (11,12) ausgerustet. Im unteren
Drehzahlbereich der Brennkraftmaschine ist das Absperrorgan (11) des einen kleineren Strömungsquerschnitt aufweisenden Diffusors (8) geöffnet,
während das Absperrorgan (12) des einen großen Strömungsquerschnitt aufweisenden Diffusors (9) geschlossen ist. Im oberen Drehzahlbereich
werden die Diffusoren (8) und (9) entgegengesetzt geschaltet.
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